



Styremøte 13.05.2024 kl. 19:00/Klubbhuset

Møtt: Ellen H. Tangen, Elin Dalum Randen, Torill Moe, Aasne Olsen, Monica Hagen, Kari Mette Bergendahl, Beathe Nes, Jane E. Skar.

Meldt forfall: -

Referent: Monica/Elin

41/24 Fra forrige møte. Hvem er instruktører i klubben?

NB: ingen endring i definisjon av hvem som er intern instruktør, og hvem som er ekstern. En intern instruktør er en instruktør som er medlem av LBK, og som holder kurs i regi av klubben. En ekstern instruktør er ikke medlem i LBK.

Ellen stilte spørsmål i gruppen for instruktører, for å få innspill direkte.

Svar på spørsmålene går på at det må stilles krav til aktivitet i klubben, både kurs og treninger (veiledning).

Styret bør bestemme hvem som skal være instruktører – via evalueringsskjema etter kurs. Disse må sendes inn til styret.

Styret har ansvar for å kvalitetssikre kursene klubben tilbyr. Vi må derfor ha noen krav:

- instruktører må selv jobbe for at folk skal komme på sine kurs
- kvalitetssikre, være nøytrale
- evalueringsskjema deles ut til deltakere, både på både kurs og veiledet trening
- styret bør innimellom observere

En instruktør i LBK må :

- være aktiv i klubben: holde kurs og/eller veiledning
- instruktører må tilstrebe å dele sin kunnskap med hverandre og gjøre hverandre gode
- være medlem i klubben
- gå på en to-årig kontrakt, som f.eks. sier at man må holde 1 kurs og 2 veiledninger i året.
- interne instruktører får stå oppført på klubbens hjemmeside
- greit å spørre instruktørene direkte, og skrive litt om dette på instruktørsiden

Ved gjentatte negative tilbakemeldinger fra kursdeltakere må styret inn og ta en vurdering på om instruktøren skal fortsette å holde kurs i klubben.

Jane forespør instruktørene om hva de synes, da spesielt med tanke på to-årig kontrakt.

46/24 Fra forrige møte: Klubbklær

Elin hører med Gata-reklame om strykemerker, eller stoffmerker som kan sys på.

50/24 Fra forrige møte: sponsorer og samarbeidspartnere

Sponsoransvarlig Aasne starter arbeidet – må ha oversikt over gruppeledere. Vi legger Aasne til i aktuelle grupper. Det ligger instruks til sponsor og samarbeidsansvarlig i styre-gruppen.

Beathe hjelper til ved behov. Aasne sier i fra om det trengs.

52/24 Oppdatering på hjemmeside, ny e-post og tilganger etter kurs med Terje

Jane og Terje har oppdatert hjemmesiden – det mangler da oppdaterte instruktører og å gå igjennom sponsoravtaler og medlemsfordeler.

Innstilling på check-in: oppgjør må komme til kasserer eller kontakt@lbhk.no.

Jane endrer dette.

55/24 Gjennomført siden sist møte:

- Møter i agility-gruppa

Gjennomført.

- Bekreftelse på instruktør-timer

Sendt bekreftelse til vedkommende på e-post på timer.

- Opplæring Dogweb Arra og Studieforbundet Natur og Miljø

Gjennomført.

- Dugnad

Ca. 17 stk møtte opp, fordelt på 3 dager. Det er gjennomført mange oppgaver! Det står igjen å beise bordene ute og terassen, samt male et strøk til (sort) på vinduskarmer osv. Erfaring: på dugnadsdager blir det heretter ikke organisert fellestrening, eller adgang til egentrening.

Gruppeledere og styret må finne en dato for gjennomgang, rydding og vask av brakka.

Elin spør etter dato i gruppeleder-gruppen.

56/24 Innkommet e-post fra Tone Mathisen (instruktør i LBK)

Svært aktuelt, og styret er positive til temakvelder med Tone. Spesielt dette med pust og ro, og flere andre tema.

Dette kan fungere som påfyll for instruktørene også, og styret.

Vil dette eventuelt også funke på en medlemskveld?

Elin hører med Tone om dette.

(For de som ikke kjenner Tone så er hun instruktør i klubben, og har årelang erfaring med hund og hundetrening. Hun er synshemmet, og bruker da alle de andre sansene vi har, i trening av hund. Tone har en unik kompetanse og erfaring, som vi gjerne ønsker at skal komme flere til nytte!)

57/24 Sommerkort

Avvikles, da det ikke ble brukt i fjor.

58/24 Studieforbundet Natur og miljø – støtte til kurs

Kan få støtte for 4 timer med minimum 4 deltakere. Instruktør kan inngå i deltagerantallet, oppført som deltaker. Studieforbundet kan unntaksvis utbetale tilskudd med 1-3 deltakere etter begrunnet søknad. Gjelder både intern og eksternkurs, veiledning etc. Dette åpner for mer bruk av tema-kurs.

Med tanke på betaling: del 3333kr på 12 og gang opp med antall timer = ca. 800kr. Ellen oppdaterer info om honorar for intern instruktør.

Ellers har Jane og Elin kontroll på dette.

59/24 Bevertning av dugnadsfolk på stevner

Hvor mye skal den enkelte som bidrar få i mat og drikke? Vi må lage en standard på tvers av gruppene.

Lange dager = mat og drikke. Lang dag defineres som aktivt arbeid over en hel dag, og da får man få mat og brus.

AG: der kjøpes det pizza midt på dagen, så alle får, siden alle jobber lange dager.

Hvis man bare er med i et par timer: vaffel/kakebit.

Man kan ikke basere seg på at man skal få full bevertning.

Dugnad = ha med seg niste og drikke selv.

60/24 Bankkort

Torill bestiller. Slik unngår vi at styremedlemmer og vaktmester må legge ut av egen lomme når det skal handles.

61/24 Vipps

Skal vi lage handlekurv i Vipps?

I fjor ble ca. 56 000 betalt i vipps – av dette ble det ca.1000kr i gebyr.

Hvis vi lager en handlekurv i Vipps får vi et litt høyere gebyr, men da kan vi enklere følge med på hva vi selger, og hvor inntektene skal posteres i regnskap. Da kan vi også forholde oss til ett Vipps-nummer!

Torill utreder videre.

62/24 Regnskap versus budsjett - gruppene

Gruppene må legge frem foreløpig regnskap jfr. Budsjett for 2024 innen sommerferien (ca. 20.juni).

På denne måten kan gruppene justere egen aktivitet/inntekt og utgifter dersom det trengs.

Elin må sende ut info vedr. pris for rosetter pr. gruppe.

63/24 Hundefestivalen

Ellen må få info innsendt til Labben ift. Hundefestivalen. Elin lager et skriv som kan brukes i Labben.

Gruppa må lage oppslag på Kremmerhuset og Gågata osv.

- Kan klubben lodde ut intern-kurs?

Klubben sponser 2 valgfri interne kurs (1. pr dag) og 2 Caneleana-treningsjakker (vedtatt på sist møte).

64/24 Oversikt til Olympiaparken (OP) om aktiviteter på Birken

Gruppeledere må avklare bruk av klubbens egne områder seg imellom. I september har vi et lite krasj mellom stevne i bruks og et stevne i LP.

Gruppeledere må også snakke sammen, og gi beskjed til styret om de trenger å låne områder fra OP.

Jane sender oppdatering til Ellen på kurs- og stevnekalender.

65/24 Diverse

Vi må lese av strøm. Monica fikser dette.